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Ref: 2022-10

Protokoll Månadsmöte
Månadsmöte för föreningen, ”De 24 Äldstes Klubb vid Domaruddens Bastu”, gällande 
Oktober månad, 2022.

Vid mötet närvarande bröder (2022-10-26):

Bröderna: 2, 3, 5, 9, 10, 14, 15, 17, 20, 22, 23; Summa: 11 st.

§ 1 Dagordning
Skopbevararen har inför mötet distribuerat Dagordningen per email till samtliga 
bröder. Alla närvarande bröder sade sig tagit del Dagordningen;

§ 2 Mötets öppnande
Skopbevararen hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat;

§ 3 Godkännande av dagordning
Styrelsen med bifall från de församlade bröderna beslutade att godkänna 
dagordningen;

§ 4 Inkommna Fullmakter
Broder Björn meddelade att fullmakt inkommit från Sten, Lena och René;

§ 5 Föregående protokoll
Skopbevararen androg föregående protokoll, samt de Åtgärdspunkter som 
beslutats vara del av protokollet. Åtgärdpunkter med uppgift om ansvarig broder 
kommer framledes vara del av kommande protokoll och benämnas ”ÅP – Namn på 
broder som ansvarar för åtgärden”;
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Då bröderna inget hade att andraga, beslutade styrelsen med bifall från bröderna 
att godkänna föregående mötesprotokoll från Sep 2022 och lägga det till 
handlingarna;

§ 6 Rapport från Öfverste Slantbevararen
Broder Leif rapporterade att föreningens räkenskaper är enligt följande;

 Tillgängliga medel, SEK 8,106,-
 Utestående fordringar, SEK 0,-

§ 7 Rapport från Öfverste Vedbevararen
Broder Sten lät genom Björn meddela att nästkommande veddag är Söndag, Nov.6 
kl.09:00;

Vid föregående veddag konstaterades det att ved transportören inte fungerade. 
Därmed kärrades klyven ved in i vedboden för hand;

ÅP – Sten: Be Broder Marti att felsöka, och om möjligt se till att reparera felet innan 
nästa veddag;

§ 8 Rapport från Öfverste Gästabudsbevararen
Broder Lena lät genom Björn meddela att hon bokat Julbord på China Kejsaren 
Dec.14 klockan 19:00 efter Årsmötet. Julbordet kommer att kosta SEK 549,-. 
Intresserade bröder samt respektive hör av sig till Lena.

Styrelsen med stöd av bröderna höjde Kulturbidraget till SEK 150,-

§ 9 Rapport från Öfverste Flaggbevararen
Broder Thomas meddelade att klubbens vimpel fortfarande är oskadd, men kan 
komma att trasas sönder av tallen som står altför nära när vinterstormarna gör sitt 
intåg;

Bröderna var ense att avvakta med att fälla tallen till våren, efter kommunens 
godkännande som ett första alternativ. Om godkännande inte ges beslöts som ett 
andra alternativ att byta den långa vimpeln till en kortare flagga, för att undvika 
tallen;

§ 10 Projekt Vedklyv
Föreningens två vedklyvar är i uselt skick och måste ersättas med det snaraste;

Bidrag har äskats från kommunen motsvarande kostnaden för två vedklyvar;
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För att finansiera inköp av en första vedklyv har bröderna Björn, Reynoldh och Leif 
tillskutit medel för detta ändamål. Detta handlån har en löptid på 365 dagar och är 
räntefritt. De försammlade bröderna tackar för denna chevalereska gärning;

Vedklyven är beställd genom företaget Todd Timber i Mora. Avvaktar 
leveransdatum;

Mötet uppmärksammade att föreningen inte har någon stöldförsäkring för utrustning 
och verktyg;

ÅP – Leif: Begära offert från Folksam på en lämplig stöldförsäkring;

§ 11 Motion gällande Säkerhetsbevarare
Mötet diskuterade olika lösningar med utgångspunkt från den inkommna motionen 
och förslag från styrelsen, daterat Okt.14.

Följande beslöts:

 Föreningen måste skärpa säkerheten på vedbacken och se till den 
miljöpåverkan som verksamheten kan utgöra;

 Motionen antas i sin helhet med undantaget att inget nytt ämbete instiftas, 
utan kommer ingå i Öfverste Vedbevararens övriga uppgifter;

 Detta föranleder ingen revision av stadgarna;

ÅP – Björn: Informera Broder Sten om beslutet;

§ 12 Övriga aktuella frågor kring bastun
Broder Reynoldh informerade mötet om den dåliga ordning som råder i bastu 
byggnaden, med trasig sittring på toaletten, dålig städning samt dessa ebarmliga 
duschar som knappt fungerar. Detta faller under hyrestagarens ansvar (Kasim) och 
måste åtgärdas med det snaraste;

Broder Leif uppmärksammade bröderna att föreningens vedkilar måste åtgärdas 
genom att slipa bort de stuktofsar som uppstår efter idog användning. Olycka har 
tidigare inträffat då en stuktofs träffat en broder i benet;

ÅP – Björn: Tala med Kasim om att kontakta kommunen för de reparationsarbeten 
som krävs. Samt att skärpning råder gäller beträffande städningen;

ÅP – Peter: Åtgärda vedkilarna med att slipa bort stuktofsarna;

§ 13 Övriga frågor
Broder Peter hänvisade till en paragraph i Maj månads mötesprotokoll. Se nedan;
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Mötet var också överens om att av de 900 kr varje medlem betalar för 
medlemskapet som idag utgörs av 400kr till klubben och 500kr kronor till 
hyresgästen Kasim som driver serveringen och bastun förändras på så sätt 
att de 500 kronorna avsätts till att täcka kommande maskinkostnader. 
Sammanlagt avsätter på så sätt 12 000 kronor årligen till detta ändamål.

Broder Reynoldh har tidigare meddelat det som oförenligt att betala en avgift till 
kommunens hyrestagare, samtidigt som föreningen uppbär bidrag från kommunen;

ÅP – Björn: Tala med Kasim om att denna avgift kommer att slopas f.o.m. 2023;

§ 14 Nästa möte
Skopbevararen beslutade att förlägga nästa möte till Domaruddens konferenslokal, 
Onsdagen, 2022-11-23, klockan 18:30;

§ 15 Mötets avslutande
Skopbevararen tackade alla närvarande bröder för deras uppmärksamhet och 
förklarade mötet avslutat;

Vid protokollet: Justerare:

...................................................... ......................................................
Peter Fehrm Björn Wesström
Ställföreträdande Öfverste 
Kulturbevarare

Öfverste Skopbevarare


